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Consultant Telecommunications Infrastructure (m/f/d)  

IT Security and Network  
(ID: BY-ITI-798) 

 
The employer is an established consulting and service company with a focus on modern and innovative 
telecommunications infrastructure. 
Customers are offered individual consulting services as well as customised cloud and communications 
solutions. 
The employer's standards are quality, trust and reliability towards our customers and our employees. 
 
Tasks: 

 Technical consulting for customers on all relevant telecommunication topics 

 The spectrum of tasks ranges from analysis, risk assessment, test execution and optimisation to the 

design (high- and low-level) and implementation of telecommunications, client server and cloud 

solutions 

 Independent work as a technical expert or support within the team 

 

Requirements: 

 Desirable: degree in computer science, business informatics (m/f/d) with understanding of and 

interest in hardware systems (computer and network architecture) 

 Advantageous: initial practical experience in the data network, client server and/or cloud computing 

environment 

 Analytical skills 

 Strong customer and service awareness 

 Motivation and willingness to learn for personal and professional development 

 Open to change (IT trends, willingness to travel within Germany depending on project assignment, 

personal change) 

 Self-management, personal responsibility and ability to work in a team 

 You have language skills in German B2 

 

Frame conditions and benefits for employees: 

 Permanent employment contract 

 Working hours: Full-time 

 Extensive training in the respective field with the support of experienced consultants 

 Extended insights also beyond the horizon 

 Promotion of personal and professional inclinations through further training measures 

 Self-responsible, transparent and trusting work with room for ideas 

 Interesting and challenging project assignments on-site at the customer or remotely 

 

Location: 63868 Großwallstadt, Bavaria, Germany. 

 

Please send your application in German or English to:  

ZAV-IPS-Bayern@arbeitsagentur.de by referring to BY-ITI-798. 

For further assistance, please contact us. We´ll be happy to provide further assistance. 

 

 The International Placement Service Bavaria supports your job-seeking in Germany. We are a department 

of the German Federal Employment Agency. Our services are free of charge. Citizens of EU Member 

states may have the possibility to receive financial support (for example travel expenses, language course). 
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Consultant Telekommunikationsinfrastruktur (m/w/d)  

Bereich IT-Security und Netzwerk  
(ID: BY-ITI-798) 

 

Der Arbeitgeber ist ein etabliertes Consulting- und Dienstleistungsunternehmen mit dem Schwerpunkt der 
modernen und innovativen Telekommunikations-Infrastruktur. 
Den Kunden werden individuelle Consultingleistungen sowie maßgeschneiderte Cloud und 
Communications-Lösungen geboten. 
Die Ansprüche des Arbeitgebers sind Qualität, Vertrauen und Verlässlichkeit gegenüber unseren Kunden 
und unseren Mitarbeitern. 
 

 
Ihre Aufgaben: 

 Technische Beratung der Kunden zu allen relevanten Telekommunikationsthemen 

 Das Aufgabenspektrum reicht dabei von der Analyse, Risikobewertung, Testdurchführung, 
Optimierung bis hin zum Design (High- und Low-Level) und der Implementierung von 
Telekommunikations-, Client Server und Cloud Lösungen 

 Eigenständiges Arbeiten als Fach-ExperteIn oder Unterstützung innerhalb des Teams 
 

Ihr Profil: 

 Wünschenswert: Abschluss als Informatiker, Wirtschaftsinformatiker (m/w/d) mit Verständnis und 
Interesse für Hardware-Systeme (Rechner- und Netzwerkarchitektur) 

 Vorteilhaft: erste Praxiserfahrung im Datennetzwerk, Client Server und/oder Cloudcomputing-
Umfeld 

 Analytische Fähigkeiten 

 Ausgeprägtes Kunden- und Dienstleistungsbewusstsein 

 Motivation und Lernbereitschaft zur persönlichen und fachlichen Weiterentwicklung 

 Offen für Veränderungen (IT-Trends, Reisebereitschaft innerhalb Deutschlands je nach 
Projekteinsatz, persönliche Veränderung) 

 Selbstmanagement, Eigenverantwortung und Teamfähigkeit 

 Sie besitzen Sprachkenntnisse Deutsch B2 
 

Rahmenbedingungen: 

 Unbefristeter Arbeitsvertrag 

 Arbeitszeit: Vollzeit 

 Umfangreiche Einarbeitung in das jeweilige Fachgebiet mit Unterstützung von erfahrenen 
Consultants 

 Erweiterte Einblicke auch über den Tellerrand hinaus 

 Förderung der persönlichen und fachlichen Neigungen durch Weiterbildungsmaßnahmen 

 Selbstverantwortliches, transparentes und vertrauensvolles Arbeiten mit Freiraum für Ideen 

 Interessante und anspruchsvolle Projekteinsätze vor Ort beim Kunden oder Remote 
 
 

Ausübungsort: 63868 Großwallstadt, Bayern, Deutschland 
 

 
Bitte senden Sie Ihre Bewerbungsunterlagen an ZAV-IPS-Bayern@arbeitsagentur.de und 
geben Sie dabei die Stellen-ID BY-ITI-798 des Angebotes an. 
 

Wenn Sie weitere Fragen haben, setzen Sie sich mit uns in Verbindung. 
Wir helfen Ihnen gerne weiter. 

 Der Internationale Personalservice Bayern hilft Ihnen bei der Arbeitssuche in Deutschland. 
Wir sind Teil der staatlichen Arbeitsagentur. Unser Service ist kostenlos. EU-

Bürger/Bürgerinnen können eventuell eine finanzielle Hilfe bekommen (z.B. Reisekosten, 
Sprachkurs). 
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